
Volgens de wijziging zouden grond-
eigenaren en agrariërs van de meest
laaggelegen gebieden per polder in
Noord-Holland boven het Noord-
zeekanaal na de jaarwisseling grond
niet mogen ophogen zonder dit el-
ders op hun terrein te compenseren
met afgraving. Ook zou hiervoor
een vergunningplicht worden inge-
voerd.

Buffer
In de ogen van het waterschap ver-
dwijnt bij ophoging van de grond
ruimte voor waterberging bij extre-
me buien. HHNK wil dat perceelbe-
zitters dan een alternatieve buffer

creëren om overlast en schade te
voorkomen. Anders wordt eventu-
ele wateroverlast afgewenteld op
andere gebieden.

Dat plan leidde tot flinke woede,
frustratie en een stroom aan reac-
ties: er werden 332 zienswijzen in-
gediend, nagenoeg allemaal gericht
tegen deze wijziging.

De ophef heeft ertoe geleid dat het
dagelijks bestuur van het water-
schap het onderwerp tijdelijk uit de
verordening heeft verwijderd. Dit
om onduidelijkheid hierover nu
weg te nemen.

HHNK heeft wel aangekondigd
dat grondophoging in laaggelegen
poldergebieden bij de volgende ac-
tualisatie (voor 1 januari 2026) op-
nieuw op de agenda komt te staan.

„Komend jaar gaan we het thema
onderzoeken, uitwerken en onder-
bouwen en er opnieuw over beslui-
ten”, aldus dijkgraaf Remco Bosma.
„Hierbij zal worden bekeken of er
andere mogelijkheden zijn die even-
rediger of minder belastend zijn,
zonder daarbij het achterliggende
doel (voorkomen van afwenteling
van wateroverlast bij grondopho-
ging, red.) uit het oog te verliezen.”

Duidelijker
Zo wordt onderzocht of de vergun-
ningplicht voor het hele beheerge-
bied van HHNK kan worden inge-
steld. Ook zullen er duidelijker toe-
lichtingen komen over het belang
van ophogen is compenseren en
wanneer sprake is van agrarische ac-
tiviteiten.

De indieners van zienswijzen ont-
vangen na 17 december evengoed
persoonlijk bericht over de beant-
woording op hun reactie. Volgend
jaar zal bovendien opnieuw een in-
spraakronde over het thema gron-
dophoging worden gehouden.

Karrenvracht aan klachten heeft effect: waterschap schrapt pikante passage over grondophoging
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Waterschap schrapt pikante
passage over grondophoging

Heerhugowaard ■ De karren-
vracht aan klachten heeft effect
gehad. Hoogheemraadschap
Hollands Noorderkwartier
(HHNK) heeft vooralsnog beslo-
ten een pikante passage uit de
nieuwe waterschapsverordening
te schrappen.

DegemeenteHeemskerkhoopt
dat het centrum en het Haydn-
plein gebruiksvriendelijker
worden door de aanpassingen.
Zo beginnen ze volgende week
met wat ze zelf noemen ’kleine
straatwerkzaamheden’ in het
centrum.
Bij de Kerkweg ter hoogte

van de Albert Heijn worden in
januari de parkeerplaatsen
naast de groenstroken aange-
past Alle parkeervakken direct
naast zo’n plantenvak krijgen
een brede betonrand. Hierdoor
ontstaat meer ruimte om uit te
stappen. Deze parkeervakken
kunnen tijdens het werk overi-
gens niet gebruikt worden. Na
het werk wordt het plantenvak

aangevuld met nieuwe plant-
jes. Ook het Haydnplein wordt
aangepakt. De gemeente gaat
de beplanting langs de randen
aanvullen. De plantstrook tus-
sen de parkeervakken ver-
dwijnt.
Volgens de gemeente zal het

winkelend kerstpubliek geen
last ondervinden van de werk-
zaamheden.

Leander Mascini

Heemskerk ■ Een paar par-
keervakken en daarnaast lig-
gende groenstroken in het cen-
trum van Heemskerk worden
onder handen genomen. Ook
de parkeerplekken bij het Ha-
dynplein worden aangepast.

Parkeervakken in centrum
Heemskerk worden groter

De parkeerplekken op het
Haydnplein. ARCHIEFFOTO FRISO BOS

Heemskerk ■ Docent techniek
Huub de Ruiter zet het liefst zijn les-
sen om in projecten. „Natuurlijk
kunnen ze allemaal een plantenbak
maken, maar het is leuker als je die
bak met een doel maakt. Deze gaat
bijvoorbeeld naar het Dali College
hiernaast. Misschien komt er wel
een taart voor terug.”

In die projecten stopt Huub alle
lesstof. „Ik heb de bouwtekening ge-
maakt van de kist. Een leerjaar be-
staat uit vier delen, dus zorg ik er-
voor dat de kist alle onderdelen van
één zo’n deel bevat.”

Instorten
Met geld houdt hij zich dus niet

bezig. „Het is namelijk het leukst
om iets te maken voor bijvoorbeeld
een club waar geen geld is. Mees en
Nick zijn nu bezig voor Meer Bo-
men Nu Beverwijk. Die club heeft
geen geld, maar wel een gereed-
schapskist die op instorten staat.”

Huub ging samen met Beverwij-
ker Nick Schuijt (15) en Heemskerker
Mees de Ruijter (16) naar Park Wes-
terhout om de gammele kist te be-
kijken. „We hadden er al eens een re-
clamebord voor gemaakt, nu dus
een kist. Hij is ruim twee kuub
groot”, vertellen de mannen.

Anderhalve maand werkten de
toekomstige timmerlui aan de gi-
gantische kist. „Materiaal was hier
in de werkplaats op school aanwe-
zig. We hebben gebruik gemaakt

van nieuw hout en oude schutting-
delen. De schutting was al twintig
jaar oud en dit hout gaat nog wel
twintig jaar mee”, zegt Mees.

Het was enorm veel rekenwerk.
„We begonnen met het rekenwerk
en een taakverdeling. Deze kist met
twee man maken is precies genoeg.
Met minder is niet handig en met
meer ga je elkaar in de weg lopen”,
legt Nick uit.

Frame
Na alle berekeningen begonnen de
mannen met het maken van een fra-
me. „Je begint dan, maar in werke-
lijkheid pakt het nooit honderd pro-

cent perfect uit. Dus ga je opbouwen
en moet je dan soms iets bijstellen”,
zegt Mees.

Laser
Het lastigst vonden de timmerman-
nen nog wel de betimmering van de
buitenkant. „Daarbij hebben we ge-
bruik gemaakt van laser. Want alle
latten van oude schuttingdelen
moeten dezelfde afstand van elkaar
hebben, exact even lang zijn én
recht gemonteerd. Als dat niet zo is,
zie je dat meteen. Aanvankelijk was
het de bedoeling ze nog af te lakken,
maar de uitstraling die het nu heeft,
is eigenlijk perfect. Dat gaat zo op in

de omgeving van het park”, zeggen
de mannen.

Het dak van de kist is schuin met
een reden. „Het loopt af voor regen.
De deksel krijgt nog gasveren aan de
zijkanten. Je moet hem echt met
twee man tillen, die veren maken
dat veel makkelijker. De dakbedek-
king is van EPDM, dat heeft dezelf-
de functie als bitumen. Voordeel van
dit dakfolie is dat het niet korrelig
is, maar wel rekbaar. We hebben het
strak om de deksel heen kunnen
trekken. Je kunt dit materiaal lij-
men, dus hoefden we niet te gaan
branden”, leggen de timmerman-
nen uit.

Op dinsdag 7 januari wordt de ko-
los naar Park Westerhout ver-
scheept. „Hoe weten we nog even
niet”, zegt Huub.

Superleuk
Nick en Mees hebben met veel

plezier aan de kist gewerkt. „Het
was superleuk om samen te maken.
Die kist staat er wel twintig jaar.”

REPORTAGE Nick en Mees, timmermannen in opleiding, helpen Meer Bomen Nu Beverwijk

Gereedschapskist is staaltje vakwerk
Nog wat gasveren hier
en daar en wat afdeklat-
ten voor ’de mooi’ en de
kist kan op transport.
Hugo de Groot zou ja-
loers zijn geweest op de
kist die naar Park Wes-
terhout gaat.

Nick (links) en Mees zijn bijzonder tevreden over het resultaat. FOTO RONALD GOEDHEER

•iMeer Bomen Nu
Bomen planten is een oplossing
om klimaatverandering tegen
te gaan, biodiversiteit te her-
stellen en om iets te doen voor
het klimaat. Ieder plantseizoen
slaat Meer Bomen Nu de han-
den ineen met duizenden vrij-
willigers en vele organisaties
om honderdduizenden
bomen te planten en te ver-
planten in Nederland.

❜❜In werkelijkheid
pakt het nooit

honderd procent
perfect uit. Dus
ga je opbouwen
en moet je soms
iets bijstellen

Mees de Ruijter

Mitzie Meijerhof
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klachten heeft
effect gesorteerd


